



# JUN-AIR TRAVEL PTE LTD 经典旅游策划机构

101 Upper Cross Street #B1-10/11 People's park Centre Singapore 058357  
Tel:65-6535 5688 Fax:65-6538 5048 enquiries@junairtravel.com.sg www.junairtravel.com.sg

TA00671 Company & GST Reg.No:198901122H

## 魅力韩国·首尔&釜山&浦项&全州·韩式釜山行 8D6N

Tour code : JA-KASBB8TW

一次震“韩”人心の《首尔·釜山·浦项·全州》韩式中南釜山行全体验

最七彩烂漫·甘川文化村——“釜山的圣托里尼”之称。以拥有独特的风景和文化著称

最浪漫的海云台海变列车——搭乘海边观光列车，欣赏韩国最美的海滩美景

最独特的海边寺庙·海东龙宫寺——依山傍海在釜山东海岸的寺庙，最别致的 108 阶&日出岩

最可爱的清沙蒲红白灯塔——韩剧《我和我的女友》拍摄打卡地

最悠闲舒心的空中步道——行走在空中的步道，感受釜山绚丽多彩的海景

最壮观的马耳山·塔寺——马耳山内一排排像泰山似的石塔鳞次栉比

最传统最大的韩屋村——是韩国唯一一个被完全保存下来的韩屋群落

最绚丽多彩的兹曼壁画村——整个村落住宅外墙全部绘有漂亮的壁画，灵动的色彩与周围的自然风景融为一体，充满生机

最 FUN 的乐天世界——是以冒险与神秘为主题的室内主题公园，设有最尖端的游乐设施，梦幻般的游行表演、激光表演、



TW172 SIN-ICN 0155-0955

TW171 ICN-SIN 1900-0025



### 第1天: 新加坡 仁川-釜山【BIFF 广场】

(早餐: 经典机场餐券/午餐: 猪肉汤饭/晚餐: 韩式风味)

住宿: 釜山 Hotel tt Gupo 酒店或同级

今天齐聚樟宜国际机场, 搭乘舒适的航班飞往韩国仁川。抵达后由专业导游迎接, 前往釜山抵达后游览【BIFF 广场】南浦洞影院街聚集了许多剧场, 从1996年开始举办釜山国际电影节(Busan International Film Festival), 剧场街的面貌焕然一新, 从此那一带就被称为BIFF广场。近来这里已不单单是看电影的地方, 也是享受购物和娱乐的综合性文化空间。年轻一代的聚集, 为它带来了更多的活力。

### 第2天: 釜山【甘川文化村, 海云台海变列车, 青沙浦红白灯塔, 海东龙宫寺, 西面商圈】

(早餐: 酒店/午餐: 辣炒猪肉)

住宿: 釜山 Hotel tt Gupo 酒店或同级

早餐之后前往【甘川文化村】那里最有特色的是沿着阶梯式山势排列而成的密密麻麻的蓝色房屋屋顶。釜山必去景点之一的甘川文化村曾经是贫困阶层生活的平凡村庄, 后来是经过居民踊跃参与、政府调查发掘和艺术家赋予创作后共同建造而形成的旅游地。【海云台海变列车】链接了海云台尾浦~清沙浦~松亭一线的、长达4.8公里的东海南部线老铁路通过绿色环保再生改建而成, 是一条沿海岸线欣赏釜山海岸风光、领略釜山城市风貌的重要旅游观光设施。【青沙浦红白灯塔】在釜山海云台与松亭之间, 醉人的日出美景更名声远扬。这里的海岸周边礁石十分适合钓鱼, 钓客络绎不绝, 尤其在秋季的鲑鱼产季, 总吸引大批人潮造访。一旁, 东海南部线的铁道沿海岸长长延伸, 偶尔可以听到鸣着警笛奔驰而过的火车, 反衬出此地渔村风景的悠闲宁静。这里的铁道是全韩国仅有的两条滨海铁路之一, 又因电影《我和我的女友》曾在此拍摄而广为人知, 成为备受旅客喜爱的景点。【海东龙宫寺】龙宫寺最特别的景致当属108阶和日出岩。从龙宫寺入口必须下108阶才能来到寺庙, 而日出岩就位于108阶中间。站在岩石上可以聆听到海浪拍打岩壁的声音, 欣赏日出的壮观美景。每当新年, 不少人都来到这里面对日出许下心愿。【西面商圈】横穿西面商圈的西面地下街, 是釜山历史悠久的地下街之一, 有着较他处更多贩售服饰、饰品、鞋类的店家。

### 第3天: 釜山-浦项【佛国寺, 瞻星台, 虎尾岬迎日广场, 环湖空中步道, 二加里锚展望台】

(早餐: 酒店/午餐: 韩式定食/晚餐: 部队火锅)

住宿: Benikea Hotel Pohang 酒店或同级

早餐后我们将前往【佛国寺】佛国寺和石窟庵坐落于“吞云吐雾”吐含山的山腰处, 是灿烂的新罗佛教文化的核心。在佛国寺里沿山脊上行约3km, 便可看到著名的石窟庵, 庵内筑有面朝东海的东方最大的如来坐像。佛国寺和石窟庵于1995年12月6日与海印寺八万大藏经及宗庙一同入选世界文化遗产, 在世界上享有很高的盛名。【瞻星台】是建于新罗27代王善德女王时期(632~647年)的天文观测台, 也是东洋现存最古老的石造建筑。由于瞻星台是东洋最古老的天文台, 且是现今少见的石造古迹, 极具历史价值。【环湖空中步道】360度环绕旋转, 好似过山车跑道一般的浦项环湖公园 Space Walk, 每爬上一个台阶就给人走入宇宙般的错觉, 令人惊眩眼花、步步惊心! 立在海上的透明桥, 浮在江上的圆形步行桥, 如同云霄过山车一般的惊险桥! 激起旅游热情和好奇心的韩国特色桥梁之旅, 随时吸引您的到来! 【二加里锚展望台】是韩国庆尚北道浦项市以北、月尾地区沿海而建的海岸展望台。许多韩剧、韩国电影都曾在此拍摄。

### 第4天: 浦项-全州【马耳山-塔寺, 全州韩屋村, 德津公园, 南部市场】

(早餐: 酒店/午餐: 全州拌饭/晚餐: 土豆脊骨汤)

住宿: Hotel Davin 酒店或同级

早餐后我们将前往【马耳山-塔寺】位于全罗北道的马耳山, 南侧四面有座塔寺。以李甲龙处士堆栈的80余座石塔为名。石塔的型态大致以一字型和圆锥形为主, 大小变化多端。位于大雄殿后方的天地塔最为高大, 大约有一般成人身高的3倍之大。【全州韩屋村】位于全州市丰南洞和校洞一带, 汇集了735多间韩传统韩屋。隐于瞬息万变现代都市中的全州韩屋村因保存至今的传统面貌而闻名。【德津公园】位于全州市内的德津公园坐拥一池广阔的湖水, 是由传统的亭阁、菖蒲池沼以及人工瀑布和木桥构成的一座自然亲环境公园。最有名的还要数德津公园的荷花, 每逢夏季来临之时, 这里碧绿的荷叶和盛开的荷花将湖面覆盖的满满的, 景色非常壮观。【南部市场】有800余家店铺。有着与首尔三清洞和弘大胡同有着相同氛围的年轻人聚集地, 并开设出售韩屋村小吃和艺术品的夜市, 展现着南部市场独有的集市风景。

### 第5天: 全州-首尔【滋蔓壁画村, 乐天世界(自由卷)】

(早餐: 酒店/晚餐: 人参鸡汤)

住宿: Bernoui Seoul 酒店或同级

早餐后前往【滋蔓壁画村】被誉为“全州最美的壁画村”, 这原本是“月亮村(贫民区)”, 2012年在生活环境改善事业的推动下焕然一新, 摇身一变变成了拥有40多幅壁画的全州观光景点。壁画村在小山坡上, 沿倾斜的上坡路前行沿途能看到各种花花绿绿的涂鸦壁画, 很适合拍照, 途中还有老屋改造而成的咖啡厅, 供你休憩。一路上经常能见到身穿韩服的游客, 边拍边玩, 非常惬意。来全州旅游, 将韩屋村、梧木台、滋蔓壁画村串成一条旅游路线吧! 【乐天世界】是乐天集团为使市民有效利用休闲时间、是以冒险与神秘为主题的室内主题公园, 主要由冒险王国、湖畔公园魔幻岛、购物中心、民俗博物馆、滑冰场、酒店、百货店等组成, 是集旅游、休闲、购物、文化于一体的多元化复合休闲场所。在乐天冒险王国里设有最尖端的游乐设施, 梦幻般的游行表演、激光表演、公演等活动, 可以品尝到世界各国的美食。

### 第6天: 首尔【人参, 化妆品, 清溪川广场, 新罗免税店, 明洞商圈】

(早餐: 酒店/午餐: 韩式烤肉/晚餐: 烤鱼餐)

住宿: Bernoui Seoul 酒店或同级

早餐后专车前往【人参专卖店】人参栽种制造之过程, 并可选购各式人参产品。【彩妆名品店】由韩国三大明星玄彬 BEAUTY CREDIT Q10、宋慧乔 ETUDE、全智贤 LANEIGE 代言之知名品牌, 并有韩国最大化妆品太平洋、LG、KOREANA 齐聚在此。【清溪川广场】建造这座广场的意义在于纪念清溪川复原工程的竣工, 祈祷“和平、统一、融合”, 丰富广大市民的文化生活。【新罗免税店】为韩国规模最大、产品最新的韩国代表免税店。【明洞商圈】让人联想起一座巨大购物城的地方, 拥有各式各样的品牌专卖店、百货公司、商店等, 就如其流行圣地之称, 贩售各种服饰、鞋子、饰品等。明洞的特征是有许多品牌专卖店, 这也是与东大门、南大门最大的差异之处。

### 第7天: 首尔-新加坡【保肝, 土产店】

(早餐: 根据航班时间-酒店或乌冬面)

早餐后, 前往【保肝】和【土产店】最后采购些美味泡菜、海苔、糖果、泡面等。再搭乘专车前往【仁川国际机场】结束韩国之旅。

团费不含: 小费(韩国: 11新币 X 7天=77新币/人); 非新加坡籍客人签证费

备注: 1、全程酒店为韩国当地4-5花酒店, 在不减少景点的情况下, 我社有权调整行程和所住的同级酒店。

2、韩国各地部分酒店的三人间, 其中加床仅提供的是折叠加床。

3、如遇人力不可抗拒因素, 如天气缘故(花期推迟或提前)、塌方、路阻、车辆故障, 等造成行程延误、或不能完成上述景点, 责任不在旅行社不承担赔偿责任, 由此产生超支费用由游客自理, 恕不负责额外赔偿之损失。

4、所有行程顺序、航班时间、最终酒店确认均以出发前的最终确认为准。

5、如若行程和封面有出入之处, 请以当地地接最终确认为准。中英文行程如有出入, 请以中文行程为准

6、韩国购物店见行程内, 请自行检查物品质量, 本公司不对此承担责任。



# Korea Seoul•Busan•Pohang•Jeonju Full-Experience 8D6N

**Tour code : JA-KASB8TW****DAY 1: SINGAPORE → Incheon-Busan ( BIFF Square )****( L: Pork soup with rice/D: Korean Style )****HOTEL :Hotel tt Gupo Busan or similar**

Assemble at Changi International Airport today for a comfortable flight to Incheon, Korea. Upon arrival, you will be greeted by a professional guide and start a series of exciting tours. After arriving in Busan, visit **[ BIFF Square ]**. Recently, it has become not only a place to watch movies, but also a comprehensive cultural space to enjoy shopping and entertainment. The gathering of the younger generation has brought more vitality to it.

**DAY 2: Busan ( Gancheon Cultural Village, Haeundae Sea Change Train, Seongsapo Red and White Lighthouse, Haidong Longgong Temple, West Business District ) ( B: Hotel/L: Spicy Fried Pork ) HOTEL :Hotel tt Gupo Busan or similar**

After breakfast, proceed to **[ Gancheon Cultural Village ]** The most distinctive feature of the village is the dense blue roofs of the houses arranged along the terrace of the mountain. One of the must-see attractions in Busan, Gancheon Cultural Village was once a mundane village where the poor lived.

**[ Haiyundai Sea Change Train ]** The 4.8km long Donghae Nam Line, which links the Haeundae Onpo-Cheongsapo-Songjeong line, has been rebuilt through green recycling and is an important tourist facility to enjoy the coastal scenery of Busan along the coastline. **[ Seongsapo Red and White Lighthouse ]** follow Haeundae's Eungwol Road and cross Eungwol Mountain towards Songjeong Beach, the lower right side of the pohkou is Ansapo. Between Haeundae and Songjeong in Busan, there are three small ports, namely Gudeokpo, Oopo and Cheongsapo, which are neatly arranged along the coast. **[ Haidong Longgong Temple ]** The most special scenery of Yonggong Temple is the 108 steps and Sunrise Rock. From the entrance of Yonggong Temple, you must descend 108 steps to get to the temple, and Sunrise Rock is located in the middle of 108 steps. Standing on the rock you can listen to the sound of the waves lapping against the rock face and enjoy the spectacular view of the sunrise. **[ West Business District ]** Seomyeon Underground Street, which runs through the Seomyeon shopping district, is one of the oldest underground streets in Busan.

**DAY 3: Busan - Pohang ( Bulguksa Temple, Chomsongdae, Tigertail Point Sunrise Plaza, Lake Rim Skywalk, Igari anchor observatory ) ( B: Hotel/L: Korean Set Meal/D: Troop Hotpot ) HOTEL: Benikea Hotel Pohang or similar**

After breakfast we will go to **[ Bulguksa Temple ]** Bulguksa Temple and Seokguram Grotto are located on the hillside of Mount Tukhang, which is the core of the splendid Silla Buddhist culture. The Buddhist temple and Seokguram were selected as a World Heritage Site on December 6, 1995, along with Haeinji Temple's 80,000 Great Collection of Sutras and Dzongsas, and enjoy a high reputation in the world. **[ Chomsongdae ]** It is an astronomical observatory built during the reign of Queen Sundeok, the 27th king of Silla (632-647), and is the oldest surviving stone building in Toyo. **[ Lake Rim Skywalk ]** The 360-degree rotating, roller-coaster-like Space Walk at Pohang Lake Park gives the illusion of walking into the universe with every step you climb, making it a dizzying and thrilling experience! The transparent bridge standing on the sea, the circular walking bridge floating on the river, and the thrilling bridge like a roller coaster! **[ Igari anchor observatory ]** It is a coastal observatory built along the coast of Wol-eo area, north of Pohang City, Gyeongsangbuk-do, Korea. Many Korean dramas and Korean movies have been filmed here.

**DAY 4: Pohang - Jeonju ( Tapsa, Jeonju Hanok Village, Deokjin Park, Southern Market )****( B: Hotel/L: Jeonju bibimbap/D: Potato spine soup )****HOTEL: Hotel Davin or similar**

After breakfast we will go to **[ Tapsa ]** It is located in Malesan Mountain in the village of Malyeong-myeon East, Jinan-gun, Jeollabuk-do, and there is a pagoda temple on the four sides of the south side. It is 1.9 kilometers away from the parking lot in the south of Mount Mal, and is known for the 80 stone pagodas stacked by the priest Li Kailong. **[ Jeonju Hanok Village ]** Located in the area of Bongnam-dong and Jundong in Jeonju City, the village is a collection of more than 735 traditional Korean houses. Hidden from the ever-changing modern city, Jeonju Hanok Village is famous for its traditional look that has been preserved to this day. **[ Deokjin Park ]** Located in Jeonju City, Deokjin Park is a natural environment-friendly park with a vast lake, a traditional pavilion, an iris pond, an artificial waterfall and a wooden bridge. **[ Southern Market ]** In the 21st century, the Southern Market has more than 800 stores selling silk, furniture, dried fish, vegetables, fruits, herbs and other goods.

**DAY 5: Jeonju - Seoul ( Ziman Mural Village, LOTTEWORLD ( Free Volume ) )****( B: Hotel/L: Ginseng Chicken Soup )****HOTEL: Bernoui Seoul Hotel or similar**

After breakfast, proceed to **[ Ziman Mural Village ]** Known as "the most beautiful mural village in the state", it is located just a few steps south of Jeonju Hanok Village, just across the road from Omokdae. Originally a "moon village" (slum area), it was transformed in 2012 into a statewide tourist attraction with more than 40 murals. **[ LOTTEWORLD ]** It is a theme park established and operated by Lotte Group to enable citizens to use their leisure time effectively and to attract foreign tourists. It is an indoor theme park with the theme of adventure and mystery, mainly consisting of an adventure kingdom, a lakeside park Magic Island, a shopping center, a folklore museum, an ice skating rink, a hotel, and a department store, and is a diversified complex leisure place that integrates tourism, leisure, shopping, and culture. The Lotte Adventure Kingdom features cutting-edge rides, fantastic parade shows, laser shows, public performances, and other events, and you can enjoy food from all over the world.

**DAY 6: Seoul ( Ginseng, cosmetics, Cheonggyecheon Plaza, Shilla Duty-Free, Myeongdong shopping district )****( B: Hotel/L: Korean style barbecue/D: Grilled Fish )****HOTEL: Bernoui Seoul Hotel or similar**

After breakfast, transfer to **[ Ginseng Store ]** The process of ginseng cultivation and manufacturing, and the opportunity to purchase various ginseng products. **[ Color cosmetics store ]** **[ Cheonggyecheon Plaza ]** The plaza was built to commemorate the completion of the Cheonggyecheon restoration project, to pray for "peace, unification, and integration", and to enrich the cultural life of the general public. **[ Shilla Duty Free Store ]** It is the largest duty-free store in Korea with the latest products. **[ Myeongdong Shopping District ]** It is a place reminiscent of a giant shopping town, with a variety of brand name stores, department stores, and stores selling a wide range of clothing, shoes, and accessories, just as it is known as a fashion mecca.

**DAY 7: Seoul - Singapore ( Liver Protection, Native Products Store ) ( B: Depending on flight time - hotel or udon noodles )**

After breakfast, go to **[ Liver Protection ]** and **[ Native Products Store ]** Finally, purchase some delicious kimchi, seaweed, candy, and kimchi noodles. Then take a special bus to **[ Incheon International Airport ]** End your trip to Korea and return to your home.

**REMARK: Tipping: \$ 11 SGD x 7Days = \$77SGD /Pax (Pay to Singapore)**

- If there is any discrepancy between English and Chinese itinerary, please refer to the Chinese itinerary one strictly
- Due to unforeseen circumstances, the sequence of itinerary may subject to changes without prior notice
- Taxes and fees quoted are subject to currency fluctuation and are not guaranteed until air ticket issuance

If the team less than 10 people, the company will have the power to change, will not be responsible for additional compensation

**航班参考时间表 (Flight time) :**

TWAY Airline : TW172 SIN-ICN 0155-0955 \* TW171 ICN-SIN 1900-0025+1